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Sammanfattning av styrelsemötet 8 januari 2024

Årets första möte hölls i lokalen Mötesplats Söderbärke.

En inbjudan från Norrbärke hembygdsförening att vara delaktig i redaktionen för Bärkebygd 
har kommit och vi beslöt att en person får i uppdrag att medverka där.

Till fönsterrenoveringen av södra gaveln på huvudbyggnaden har inkommit 12 600 kronor 
som gåvor från allmänheten efter att vi efterlyst medel på facebook och webbsidan.

Vi har också fått besked om att sökta medel, 50 % av hela kostnaden, för fortsatta 
renoveringen av fasaden, nu den mot kyrkogatan har beviljats från Länsstyrelsen i Dalarna.

I övrigt sammanfattades höstfesten och Jul i Parken samt planerades för årsmötet den 10 
mars.

Nedtecknat av
Anna Falkengren
sekreterare


